

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Review of Theory of Mind in Bipolar Disorders

(双相障碍心理理论研究综述)

T. T. SUN, T. B. LIU.....537

The Effect and Countermeasure of New Media in Campus Culture

(新媒体在高校校园文化建设中的作用及对策)

S. J. LIU.....544

Review of Bystanders in School Bullying

(校园欺负旁观者研究述评)

Y. HUANG, W. H. WANG.....549

A Study on Job Burnout of Teachers

(教师职业倦怠感现状调研)

Z. Z. WU.....555

The Type of Response Codes on Time-Space Association: Visuospatial Coding Not Verbal-Spatial Coding

(时空联系的反应编码形式：视觉性空间编码而非言语性空间编码)

B. W. ZHANG, X. T. HUANG.....561

The Effects and Mechanism of Task Characters on the Estimation of Task Duration in the Future

(任务性质对未来任务时间估计的影响及其理论机制)

Y. T. FENG, X. T. HUANG.....571

A Review about the Mental Health Status and Influential Factors of High School Teachers

(关于高中教师心理健康现状及其影响因素的综述)

Y. LI.....580

The Attentional Mechanism in Spatial Numerical Association of Response Codes: A Top-Down or Bottom-Up Based Processing

(空间 - 数字反应联合编码中的注意机制述评)

H. GE, X. R. CHENG, Z. FAN.....584

Review on the Disease-Avoidance Function of Human Social Behaviors

(人类社会行为的疾病回避功能述评)

S. YANG, C. LI, Q. WU.....593

The Neural Learning Mechanism of the Gambler's Fallacy Bias in Random Sequences Generation

(随机序列生成中赌徒谬误的神经学习机制)

J. C. S. GUO, Y. ZHU.....604